
 

Verslag algemeen bestuur 16 mei 2024 
13.09.24-3   

1 

 
 
 

  

    

    

  Conceptverslag AB  

    

    

Behandeld door: John Kooistra en André Sijnesael  

  

Agendapunt 3 van de vergadering van het algemeen bestuur van   
13 september 2024  

  

Onderwerp:  Verslag van de vergadering van het algemeen bestuur van de RBG van  
16 mei 2024 

    
Beslispunten:  Vaststellen verslag  

    

 
Aanwezig:  
A.J.B. van der Klugt (voorzitter)   Hoogheemraadschap van Schieland en de Krimpenerwaard 
J. Verdoold     Hoogheemraadschap van Schieland en de Krimpenerwaard 
P. Ouwendijk     Hoogheemraadschap van Delfland 
R. Tieman     Hoogheemraadschap van Delfland 
Mw. M. Huijsmans    Gemeente Delft 
Mw. A.J.M. Laan    Gemeente Schiedam 
B.T. Bikkers     Gemeente Vlaardingen 
J.F. Kooistra (Directeur)    Regionale Belasting Groep 
W.A. Hoogendam    Regionale Belasting Groep 
A. Bosma     Regionale Belasting Groep 
A.A. Sijnesael (verslaglegging)   Regionale Belasting Groep 
R. van Vugt (agendapunt 4)   Deloitte 
R. Aleman (agendapunt 4)   Deloitte 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder welkom. De heren Van Vugt en Aleman van Deloitte 
wonen een deel van de vergadering bij om een toelichting te geven op en vragen te beantwoorden over de 
jaarrekening 2023.  
 
2. Ingekomen en verzonden stukken 
Ingekomen stukken 
Het bestuur neemt kennis van de ingenomen stukken.  
De heer Hoogendam geeft een toelichting op de toekenning van vijf sterren door de Waarderingskamer 
voor de WOZ kwaliteit van de RBG. De brief zal door de heer Sijnesael aan de bestuursleden worden 
nagezonden. 
 
Verzonden stukken 
Ten aanzien van de in de Kadernota 2025 genoemde “koepelvrijstelling BTW” stelt de heer Verdoold de 
vraag of in te schatten is om welke bedragen het gaat als de RBG BTW in rekening zou moeten brengen. De 
heer Kooistra geeft een toelichting op de koepelvrijstelling. De discussie tussen de EU en Nederland over 
het in rekening brengen van BTW binnen de belastingheffing loopt al sinds 2016. Nederland is van mening 
dat belastingheffing een zuivere overheidstaak is en dus vrij van BTW hoort te zijn. Tot nu toe is hierover 
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geen duidelijkheid. Het risico dat toch BTW moet worden gerekend is laag, maar niet uitgesloten.  
 
Het bestuur besluit eerst agendapunt 4 te bespreken. 
 
Vooruitlopend daarop geeft de voorzitter aan dat het voorstel is om de accountantscontrole over het 
verantwoordingsjaar 2024 nog door Deloitte te laten uitvoeren maar de werkzaamheden daarna Europees 
aan te besteden. Er is inmiddels een aantal jaren verlengd, wat na 2025 niet meer mogelijk is. Het bestuur 
stemt in met het voorstel van de voorzitter. De aanbesteding gebeurt in een ambtelijk traject, de 
uiteindelijke benoeming van een nieuwe accountant berust bij het algemeen bestuur.  
 
3. Conceptverslag AB-vergadering 8 december 2023 
Mevrouw Huijsmans geeft aan dat haar plaatsvervanger, de heer Van Vliet, wél bij het AB op 8 december 
2023 aanwezig was. Na afloop van de vergadering geeft de heer Sijnesael aan dat ook de heer Van Vliet zich 
daags voor de vergadering had afgemeld.  
 
Het bestuur stelt het verslag vast. 
 
4. Jaarrapport 2023 en managementletter 
De heer Van Vugt (Deloitte) geeft een toelichting op het jaarrapport 2023 en de bevindingen uit de 
accountcontrole. Deloitte heeft op 1 mei een goedkeurende accountverklaring afgegeven.  
Hij geeft een toelichting op de overgang van het BBVW naar het BBV per 2025. De RBG volgt nog de regels 
van het BBVW, wat vanaf 2025 niet meer is toegestaan. Er is opnieuw een positief resultaat gerealiseerd, 
wat in lijn is met de voorgaande jaren. 
 
De heer Kooistra licht toe dat de positieve resultaten de afgelopen jaren steeds wisselende oorzaken 
hadden, waaronder besparing op personeelskosten en een inhaalslag in de invordering.  
De heer Bikkers vraagt wat de oorzaak is van de lagere personeelskosten en of dit een gevolg is van 
efficiënter werken of doordat er minder taken uitgevoerd zijn. De heer Kooistra geeft aan dat dit deels door 
efficiënter werken komt, maar ook door het uitbreiden van dienstverlening aan de klanten van de RBG, 
waarbij gebruik wordt gemaakt van inhuur. Later wordt dan bezien of we dit structureel in de organisatie 
willen inbedden met vast personeel.  
 
De voorzitter dankt de heren Van Vugt en Aleman voor hun aanwezigheid. Het bestuur stelt het jaarrapport 
2023 vast. 
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5. Rapportage KOTA 
Mevrouw Huijsmans vraagt of het zinvol is om -gezien de onzekerheid over het verdere verloop van de 
hersteloperatie- regelmatig te bespreken of de gevormde reserve voldoende is en of aanpassing hiervan 
nodig is. Het bestuur is het hiermee eens.  
 
Het bestuur neemt kennis van de rapportage. 
 
6. Stand van zaken toetreding gemeente Zuidplas  
De heer Kooistra geeft een update over de stand van zaken. De toetreding per 1 januari 2025 zal niet aan 
het bestuur worden voorgelegd in verband met de situatie rondom de WOZ bij de gemeente Zuidplas. De 
RBG heeft de gemeente Zuidplas aangeboden te helpen de kwaliteit van de WOZ administratie te 
verbeteren. Er zou daarna dan een verzoek gedaan kunnen worden voor toetreding tot de RBG per 1 januari 
2026. 
 
Mevrouw Huijsmans vraagt of het op orde brengen van de WOZ administratie binnen een jaar haalbaar is. 
De directeur geeft aan dat Zuidplas zich volledig inzet om dat met hulp van de RBG te realiseren. De WOZ 
kwaliteit van de gemeente Zuidplas zal na toetreding gedurende drie jaar afzonderlijk van de huidige 
gemeentelijke deelnemers van de RBG door de Waarderingskamer worden beoordeeld.   
 
7. Rondvraag en mededelingen 
De heer Kooistra deelt mede dat de behandeling van de ontwerpbegroting op 23 mei a.s. in het DB plaats 
vindt. Daarnaast is een 1e begrotingswijziging 2024 gemaakt. Daarin is rekening gehouden met de hogere 
salariskosten n.a.v. de CAO 2024 alsmede het “financieel ravijnjaar” voor de gemeenten; dit laatste door 
geen inflatiecorrectie over 2022-2024 toe te passen. Na de zienswijzeprocedure bij de deelnemers zullen de 
ontwerpbegroting 2025 en de begrotingswijziging 2024 in het AB van 13 september worden vastgesteld. 
 
De heer Bikkers geeft een toelichting over de fiscale procedure over de tarieven OZBE van de gemeente 
Vlaardingen. Het gaat daarbij om het op nihil stellen van het tarief voor gebruikers van niet-woningen en 
het verhogen van de tarieven van eigenaren niet-woningen.  
In de procedure voor de Rechtbank is de RBG in het gelijk gesteld, maar deze uitspraak is door het 
Gerechtshof vernietigd. Inmiddels is de RBG tegen dit arrest in cassatie gegaan. De gemeente Vlaardingen is 
van mening dat het vaststellen van tarieven een bevoegdheid van de gemeenteraad is. De verwachting is 
dat een arrest van de Hoge Raad nog geruime tijd op zich laat wachten.  
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 
8. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen voor 
hun inbreng.  
 
Aldus vastgesteld door het algemeen bestuur van de Regionale Belasting Groep in de vergadering van 
13 september 2024, 
 
 
Het dagelijks bestuur van de Regionale Belasting Groep, 
 
directeur,       voorzitter, 
 
 
 
 
 
J.F. Kooistra      drs. A.J.B. van der Klugt 
 


